
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 1. februar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 398
Miljøministeren sagde i sidste uge til lokalavisen.dk om planen om etablering af
Ring 5, at:
"Det er enormt vigtigt, at man tager størst muligt hensyn til naturen, og det skal
man også i sådan en planlægning". Betyder det, at ministeren så vil anbefale
en tunnel under Mølleåen, som Rambøll-rapporten anbefaler, og vil ministeren
presse på for en sådan løsning, selvom merudgiften er godt og vel 1 mia. kr., jf.
www.ibu-oresund.se/fileadmin/orib/dokument/IBU_hoest_2010/RING_5_mo-
torvej_og_banekorridor.pdf, side 59-60?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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